
 

Tisková zpráva ze 3. jednání Exekutivy ČSH 12. června 2018 

Exekutiva ČSH se dne 12. června sešla ke třetímu společnému zasedání. Jednání trvalo osm hodin a 

zúčastnilo se jej sedm členů exekutivy, dva členové byli omluveni. 

Exekutiva ČSH pokračovala v projednávání klíčových otázek, jimž se věnovala již na svém druhém 

zasedání dne 24. května. Členové Exekutivy se seznámili s výsledky jednání pana Vojtěcha Srby 

s firmou HMN Factory s.r.o. (Select) o průběhu spolupráce. CS Handball obdrží pokutu ve výši 

150 000 Kč za nedodržení smluvních podmínek. Po úhradě pokuty je možné ve spolupráci nadále 

pokračovat, musí však být nastaveny takové mechanismy, aby nadále k porušování nedocházelo. 

Exekutiva ČSH se dále seznámila s prvotním hodnocením smlouvy s partnerem Levelsport koncept, s. 

r. o. (Mizuno). Proběhne osobní jednání se zástupci firmy a na jednání Exekutivy se projedná 

případná další spolupráce.  

Exekutiva ČSH rovněž rozhodla o výpovědi části kancelářských prostor sekretariátu. Došlo rovněž 

k vypovězení nevýhodné smlouvy se společností GTS Alive s.r.o. týkající se členských karet Alive.  

Členové Exekutivy také projednali návrh generálního sekretáře Petera Kozmy na úpravu organizační 

struktury sekretariátu a tento návrh i schválila. Úprava by měla být realizována v termínu od 1. 

července do 30. září 2018. Exekutiva ČSH rovněž na základě zkušeností z minulého období rozhodla o 

zřízení centrálního archivu smluv ČSH a CS Handball. 

Během svého druhého jednání Exekutiva ČSH zjistila zásadní chyby v rozpočtu pro rok 2018, který byl 

schválen konferencí ČSH. Na svém třetím jednání se tak Exekutiva ČSH seznámila s první verzí 

upraveného rozpočtu, která byla vypracována ve spolupráci se zaměstnanci sekretariátu a členy 

Exekutivy. Tato verze již neobsahuje chyby původní verze. Ještě je však třeba některé výdaje a příjmy 

upřesnit. Proto bude projednána ještě druhá verze na dalším jednání Exekutivy.  

V souvislosti s projednáváním rozpočtu diskutovali členové Exekutivy formát finálové části Českého 

poháru. Závěrečné Final Four je finančně náročné (cca 1 milion korun) a proto Exekutiva ČSH schválila 

úspornější formát soutěže v závěrečných kolech. 

Exekutiva se seznámila s výstupy jednání se zástupci družstev hrajících ligu starších dorostenek o 

návrhu soutěží ve formátu jedné 1. ligy celostátní a dvou 2. lig regionálních. Tento návrh zástupci 

klubů neschválili a ČSH tak navrhlo také 2. ligu jako celostátní za finanční podpory ČSH na dopravu 

týmů. S tímto všichni zástupci klubů souhlasili. 

Exekutiva ČSH rovněž per rollam projednávala možnost zařazení ženského týmu HK Hodonín do MOL 

ligy jako třináctého účastníka soutěže. Exekutiva tuto možnost schválila, avšak při splnění vícero 

podmínek. Jednou z nich byla podmínka, že s účastí týmu bude souhlasit nadpoloviční většina řádně 

nominovaných účastníku soutěže. MOL ligové kluby se však na svém jednání zásadně vyslovily proti 

účasti týmu HK Hodonín v letošním ročníku MOL ligy a Hodonín tedy není do MOL ligy zařazen. 



 

Na výše uvedeném jednání MOL ligových klubů dne 6. června rovněž české i slovenské týmy 

diskutovaly o další podobě tohoto projektu pro ročník 2019/2020. Navrhovaný formát 8 českých a 4 

slovenských týmů slovenská strana neschválila, předpokládá totiž, že v další sezóně slovenské kluby 

naplní garantovanou kvótu šesti týmů. Partner soutěže společnost MOL má i nadále zájem 

pokračovat ve spolupráci. 

Exekutiva ČSH projednávala složení komisí ČSH. Předsedové jednotlivých komisí předložili jmenovité 

návrhy na složení komisí. Exekutiva schválila navrhované složení komise rozhodčích, soutěžní komise, 

trenérské komise, reprezentačních komisí mužů i žen (seznam níže). Návrh na složení metodické 

komise a komise mládeže budou doplněny na následujícím jednání Exekutivy ČSH. 

Členové Exekutivy projednali také odměňování členů komisí, Exekutivy a členů Rady ČSH a jednatele 

CS Handball. 

V neposlední řadě se Exekutiva ČSH zabývala i klíčovými kauzami ČSH týkajícími se především držení 

marketingových práv. Ze vzájemných jednání mezi zástupci ČSH a zástupci společnosti LaROS vyplývá, 

že společnost LaROS se cítí být i nadále vlastníkem marketingových a mediálních práv. Pokud nebude 

smlouva o postoupení práv (uzavřená bývalým jednatelem bez vědomí Exekutivy ČSH) dohodou 

anulována, rozhodla Exekutiva ČSH, že dále již bude postupováno pouze právními kroky a to směrem 

ke všem aktérům zmiňovaného postoupení. 

 

Jaroslav Chvalný, prezident Českého svazu házené 

3.7.2018 

 

 

 

 

 


